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A Budakeszi Amatőr 
Asztali tenisz SE hírei

Népszerű Budakeszi első 
amatőr sportegyesülete. 
Az április 4-én megtartott 
elnökségi ülésen megszavaz-
ták, hogy ezentúl a felnőtt 
játékidő hétfőn és csütörtö-
kön is 18 órától 20 óráig tart 
majd. Reméljük, így csökken 
a zsúfoltság az asztaloknál. 

Pósfai Gábor elnöki beszámoló-
jából kiderült, az eddigi hóna-

pokban összesen 68-an játszottak 
az egyesületben. Horváth Miklós 
edző bevált, szeretik a gyerekek. 
Szeretnénk az utánpótlásba lá-
nyokat is beszervezni, bár nem 
csak Budakeszire jellemző, hogy 
többségében fiúk játszanak. Ez itt 
a reklám helye: várjuk a pingpon-
gozni szerető barátnőket, nemcsak 
azért, mert fejleszthetik fürgeségü-
ket, összpontosító képességüket, 
hanem, mert jó fiú társaság fogadja 
őket. Az önkormányzat mellett 
Török Csabának, a Prohászka Ot-
tokár Katolikus Gimnázium igaz-
gatójának köszönjük a támogatást. 
Farsangkor térítés nélkül bocsátot-
ta rendelkezésünkre a csarnokot 
a nagyon jó hangulatú farsangi 
bajnokság lebonyolítására, és most 
bérleti kedvezménnyel is támogat-
ja a klubunkat. Erre szükség is van, 
mert az első három hónapban 98 
ezer Ft negatívumunk van, de éves 
szinten szeretnénk nullszaldósan 
működni. Indulni fogunk ennek 
érdekében az önkormányzat civil 
pályázatán.

Kissé késve, de arról számolha-
tunk be, hogy a Pingpong farsang 
nagyon népszerű volt. Új arcokat 
ismertünk meg, akik elvitték a 
pálmát. Gyermek és összetett kate-
góriában az első helyezett a kiváló 
Szabó Balázs László lett, második 
Szabó-Temple Olivér, a harmadik 
Huber Máté, negyedik helyezett 
Nagy levente. 

A női csapatban Skuta Virág 
volt a legjobb, második helyezett 
Szabó Szilvia, harmadik helyezett 
Ozsváth Rita. Tikárunk, Huszár 

Katalin lett a negyedik. A férfiaknál 
Rátky Géza győzött le mindenkit, 
pedig erős volt a csapat, második 
helyezett Vasicza Péter, harmadik 
helyezett Draskóczy Gergely lett.  
Gratulálunk minden játékosnak, 
minden nyertesnek! Budakeszi 
önkormányzata biztosította a büfé 
ellátást, és köszönjük a szponzo-
rok támogatását is, a Dudok pan-
zió, a Dechatlon, az Itt-Ott TV, 
könyvelőnk Fodorné Süvegh Júlia, 
Draskóczy András, Bánáti Katalin 
ajándékait.

Hálásak vagyunk az önkén-
tesek áldozatos szervező mun-
kájáért, különösen Valovics 
Gyula és Szily Márti bírói mun-
kájáért, Nagy István grafikai ter-
véért, Szemereki Tamás folyama-
tos segítségéért. Elnézést azoktól, 
akiket nem említünk név szerint, 
az egész tagság kiemelkedő az ön-
kéntes munkában.

Szeretnénk ismét éjszakai baj-
nokságot szervezni, május vége 
vagy  június első hétvégéje lehet a 
megfelelő időpont. Ezt az alkalmat 
NB I.-es játékosok bemutatójával 
kötnénk össze, akik klubtagjaink-
kal  vagy a közönségből jelentke-
zőkkel mérkőznének meg. Célunk, 
hogy mindenki élje át, milyen va-
rázslatos és izgalmas a színvonalas 
pingpong. Az utánpótlásnak vizs-
gajátékot tervezünk, ahol a szülők 
megtekinthetik fejlődésüket. Igény 
esetén sporttábort is szervezünk.

Köszönjük, ha támogatják az 
egyesületünk indulását!

Számlaszámunk:  
11742348-20022277

Hajrá Budakeszi Asztalitenisz!
Bakács Bernadett, alpolgármester
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Megszépült  
a CBA príma Budakeszin

Csupán két hét alatt, teljes fel-
újítás történt. A vásárlóközönség 
kíváncsisággal, várakozással teli 
áll a bejárat előtt: 8 órakor a nyitás 
pillanatában elég sokan szeret-
nének az elsők között belépni, 
hiszen a mai napra nagy akciókat 
hirdetett az élelmiszerüzlet.

Amíg az utolsó simításokat vég-
zik a dolgozók, – hogy a nyi-

tás pillanatában minden a helyén 
legyen – riporterünk az üzletve-
zetőt, Tardi Lászlót kérdezi a vál-
tozásokról, a felújításról, és annak 
szükségességéről.

Miért volt szükséges az átalakítás?
Pár éve volt egy arculatváltás cé-
güknél, aminek megfelelően az 
összes üzletünket át kell alakíta-
nunk, másrészt a Budakeszi üz-
letet már 16 éve újítottuk fel, így 
nagyon esedékes volt az átalakítás. 
A rekordgyorsasággal, pontosan 
két hét alatt lebonyolított felújítás 
során az üzlet belső terei jelentő-
sen megújultak: a mai trendeknek 
korszerű üzletviteli elvek szerinti 
új elrendezés, valamint új esztéti-
kai elemek javítják az átláthatósá-
got, emelik meg az üzlet színvona-
lát és a vásárlási élményt.

Mi is történt, mit érthetünk az-
alatt, hogy teljes felújítás?
Technikai felújítás, boltberende-
zés, burkolatok, gyakorlatilag a 
négy fal maradt, a tetőt, is leszi-
getelték. Ki-, illetve visszapakol-
tuk az árukészletet, ami nagyon 
komoly szervezést igényelt, hogy 
gördülékenyen haladjon a munka, 
és időre elkészüljünk.

Méretben történ-e változás, 
mert belépve az üzletbe az az 
érzése támad az embernek, hogy 
sokkal nagyobb lett az üzlet tér.
A zöldséges rész egy picit nagyobb 
lett, a raktárból egy kicsit hozzá 
tettünk, de nem nőt a vásárló tér 
jelentősen, viszont a fények, a bú-
torok, és a berendezés kombináci-
ója miatt valóban optikailag egy 

sokkal nagyobb üzletet látunk. 
Ugyanannyi sor van, és a régi ki-
alakítás is túlnyomó részt meg-
maradt, ezalatt azt értem, hogy a 
zöldség, a hús, a pékárut rutinból 
keresik a vásárlok, hamar megfog-
ják találni, mert nem változott a 
helyük. Nem elvárás ez a kialakí-
tás, de szerencsére a tulajdonos, 
ha felújítja a boltjait, akkor szereti 
a legújabb, legszebb megoldásokat 
alkalmazni.

Termékcsoportokban van-e vál-
tozás, vagy bővülés?
Igazából nincs, megmaradtunk a 
régi elképzelések mellet, minden 
vásárlórétegnek szeretnénk meg-
felelni, kinek igényei, kinek anyagi 
lehetőségei szerint. Azonban, az 
eddiginél is jobban, és szélesebb 
választékban szólítjuk meg az 
ételallergiás vásárlókat, ezért a 
glutén-, és laktóz érzékenyeknek 
is szántunk egy külön részleget.

Vásárlói visszajelzés?
Eddig is törekedtem, hogy minél 
többet töltsek az eladótérben, és 
beszélgessek a vásárlókkal. Mert 
az igazi visszacsatolások a vevők-
től jönnek. Most az első vissza-
jelzések mindenképpen pozitív-
nak mondhatók, nagyon tetszik 
mindenkinek az új külső, és amit 
többen is megjegyeztek, hogy ezt 
rekordidő alatt valósítottuk meg.

Mit tartana legfontosabbnak, 
akár saját erényüknek a konku-
renciával szemben?
Nagyon fontosnak tartom, hogy 
annak ellenére, hogy ilyen gyor-
san voltunk meg a felújítással, nem 
ment a minőség rovására. Továb-
bá, hogy a mai „multivilágban” 
tudunk személyes kapcsolatot 
kialakítani a vásárlókkal, talán ez 
is az egyik varázsunk. Ráadásul a 
környékbelieknek munkahelyeket 
teremtünk.


